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§ 3  

Svar på remiss av Överenskommelse om bibehållet 
kostnadsansvar vid flytt till särskilt boende 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen. 

 

Ärendet 
Storstockholms styrelse beslutade på sitt sammanträde den 13 juni 

2018 att rekommendera kommunerna i länet att anta 

överenskommelsen om bibehållet kostnadsansvar vid flyttning till 

särskilt boende mellan kommunerna i Stockholms län. 

Socialtjänstlagen (2001:453) ger den enskilde rätten att ansöka om 

särskilt boende till annan kommun enligt 2a kap. 8 §. Det innebär att 

den kommun som får ansökan utreder, fattar beslut och ansvarar för 

insatsen. Den föreslagna överenskommelsen innebär ett avsteg från 

ansvarsfördelningen enligt SoL. Den skulle innebära att 

utflyttningskommunen fattar biståndsbeslut, samt behåller ett 

långsiktigt ansvar både för kostnad och för myndighetsutövning så 

länge den enskilde har behov av insatsen. 

Förvaltningen ställer sig huvudsakligen positiv till att en 

överenskommelse om bibehållet kostnadsansvar vid flyttning till 

särskilt boende mellan kommunerna i Stockholms län antas. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 januari 2019. 

Dnr 1.5.1-853/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus 

Andersson (MP) och Linn Bessner (C) lade fram ett särskilt uttalande. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Jessica Stjernström (KD) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om jag haft rösträtt hade jag ställt mig bakom Ole-Jörgen Persson 

m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus Andersson (MP) och Linn 

Bessner (C) särskilda uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi instämmer i förvaltningens förslag och anser att det är bra att det 

kommer ett avtal på plats mellan kommunerna i länet. 

 

Utöver detta vill vi framhålla vikten av att utveckla arbetet med 

uppföljning, för att garantera att våra gamla - de som flyttar ut och de 

som flyttar in till staden och stadsdelen - ska få en god ålderdom. Det 

gäller såväl den enskilda uppföljningen på individnivå som behovet av 

att förbättra metoder för uppföljning och samverkan, såväl inom 

staden som i länet”. 

 


